
غبـارکاپیتان در 
حسین حسینی انتقادات زیادی را از جانب 

هواداران استقلال تحمل می کند؛ آیا او 
سزاوار قرار گرفتن در این شرایط است؟

یکی از معماهای اســتقلال در بازار تابســتانی 
نقل وانتقالات، مربوط به سرنوشت حسین حسینی 
می شد؛ سنگربان و کاپیتان آبی ها که چیزی حدود 
یک دهه سابقه بازی در این تیم را دارد و پایان فصل 
تبدیل به بازیکن آزاد شد. در همین راستا، تمدید 
قرارداد با حسینی در دستور کار مدیران باشگاه قرار 
گرفت، اما این وسط یک نکته مهم وجود داشت؛ 
اینکه بخش قابل توجهی از هواداران استقلال در 
فضای مجازی علیه حفظ حسینی موضع گرفته و 
خواهان جدایی او شــده بودند. دست کم تا لحظه 
تنظیم این مطلب سرنوشــت حسینی مشخص 
نیست. با آنکه اخبار اولیه حکایت از توافق باشگاه 
با این دروازه بان داشــت، بعدتر گفته شد شاید او 
تحت همین فشارها ناچار به جدایی شود و البته 
برخی گمانه زنی ها هم حاکی از آن بود که تکلیف 
کاپیتان را ریکاردو ساپینتو، بعد از حضور در ایران 
روشن خواهد کرد. فارغ از همه اینها اما یک پرسش 
اساسی پیرامون حسینی وجود دارد؛ اینکه آیا او 

سزاوار این همه انتقاد هست یا نه؟

   نماد عصر ناکامی
اگر قرار باشد منصفانه نظر بدهیم، حتما باید حسین 
حســینی را یکی از بهترین بازیکنان فصل گذشته 
استقلال به شــمار بیاوریم. کاپیتان آبی ها در لیگ 
نخبگان آسیا بیش از 50مهار کلیدی و موفق داشت 
که باعث شد او در سیاهه موفق ترین دروازه بان های 

این تورنمنت قرار بگیرد. در لیگ 
برتر هم همین شــرایط وجود 

داشت و اصلا مشخص نیست اگر درخشش حسینی 
نبود، استقلال فصل را در چه رتبه ای به پایان می برد.

 اینترنشنال
دشمن ماست
 واکنش دبیر به ماجرای معصومی

و رونمایی از انیمیشن کشتی
 علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی دیروز در 
نشست خبری خود، با اشــاره به مسائل مختلف 
حوزه ورزش و سیاســت، از دفاع از خون شهدای 
اخیر، ساخت انیمیشن کشتی، وضعیت امیررضا 
معصومی و طرح توســعه فدراســیون و خیانت 
اینترنشنال و بی بی سی ســخن گفت؛ »من را 
تهدید کردند که اینطــور صحبت نکنم، اما دفاع 
از خون ۱۱00نفــر وظیفه همه ماســت، حتی 
آنهایی کــه دم از مذاکره می زنند باید یادشــان 
نرود که این خون ها ریخته شده است. اینترنشنال 
و بی بی سی دشــمن ما هســتند، فیلــم بازی 
نمی کنند، اما از منافقان باید ترســید. مردم باید 
آنها را بشناسند؛ کسانی که اسیر فضای مجازی اند 
و چهره واقعی شان بالاخره فاش خواهد شد. اگر 
درباره این جنایات حرف نزنیم، مسئول هستیم.«

   ورزشکار بی اخلاق نمی خواهیم
رئیس فدراسیون کشتی در بخشی دیگر از سخنانش 
به موضوع ساخت انیمیشن کشتی پرداخت و گفت: 
»3سال پیش ایده ساخت انیمیشن را مطرح کردم و 
پارسال که قسمت اول را دیدم واقعاً لذت بردم. کشتی 
محل وفاق اســت نه نفاق. من اجازه نمی دهم کسی 
اینجا کار سیاسی کند. فصل اول ساخته شده و به زودی 
فصل های بعدی نیز تولید خواهد شد. مردم ما ورزشکار 
بی دین، بی اخلاق و سیاه باز نمی خواهند. بحث اخلاق و 
پهلوانی برای مردم مهم است و این در انیمیشن کشتی 
هم مورد توجه قرار گرفته است.« او با تشکر از تلاش 
صدا و سیما در ماجرای تهاجم رسانه ای، تأکید کرد: 
»از صدا و سیما می خواهم مدیران ناکارآمد را معرفی 
کند. ما هر بحثی داریم داخلی است. امثال اینترنشنال 

دلشان برای ما نسوخته و نمی سوزد.«
 

   هشدار به امیررضا معصومی
دبیر درباره وضعیــت امیررضا معصومی و احتمال 
تغییر تابعیت او نیز واکنش صریحی نشــان داد و 
گفت: »هر کشتی گیری باید جایگاهش را بشناسد. 
اگر معصومی در اردوی بعدی نیایــد، از تیم ملی 
امید هم خط می خورد. او را مثل پســرم دوســت 
دارم اما نباید از کســی که نباید، خط بگیرد. اگر با 
هر شکســت بخواهیم فرار کنیم، هیچ کس باقی 
نمی ماند. حســن یزدانی هم از ابتدا قهرمان نبود. 
راهی که معصومی می رود نگران کننده است.« او 
تأکید کرد که رضایت نامه معصومی صادر نمی شود: 
»ما برای کشتی گیران درجه ۲ و 3 رضایت داده ایم 
تا ارتباطمان با کشورها بهتر شــود، اما معصومی 
کشــتی گیر درجه یک ماســت. اگر همین امروز 
به جهانی یا المپیک برود، طــلا می گیرد. اینکه با 
امیرحسین زارع هم وزن است، بدشانسی نیست بلکه 
مثل من و محمد طلایی در گذشته، فرصتی برای 
رشد بیشتر اســت. هر دو نفر با فاصله قهرمان اول 
دنیا هستند و رقابت شان به نفع کشتی ایران است.«
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امیرحسین اعظمی |  تراکتور برای برپایی اردوی تدارکاتی به ترکیه 
رفته و با اسکوچیچ در این کشور حاضر شده است. با اینکه شایعاتی 
درخصوص احتمال جدایی دراگان اســکوچیچ از این تیم شنیده 
شــد، ولی در نهایت او تصمیم به ماندن گرفت و این بهترین خبر 
برای سرخ پوشان تبریزی است. شجاع خلیل زاده مدافع تراکتور 
هم به هواداران این تیم اطمینان می دهد که چند بازیکن با کیفیت 
در اردوی ترکیه به این تیم اضافه خواهند شد، از طرفی خلیل زاده 
امیدوار است که ریکاردو آلوز هافبک تأثیرگذار تراکتور هم در این 

تیم بماند. خلیل زاده در گفت وگو با همشهری به سؤالات پاسخ داد.

   تمرینات تراکتور در حالی از امروز شروع می شود که 
باشگاه در فصل نقل و انتقالات عملکرد فعالی نداشته است. در این 

خصوص چه صحبتی دارید؟
ابتدا بایــد به آن دســته از هموطنان خودم کــه در جنگ اخیر 
عزیزان شان را از دست دادند تسلیت بگویم. در مورد سؤال شما 
هم باید بگویم که برای حضوری پر قدرت در فصل آینده، قطعا نیاز به 
جذب بازیکن داریم چون باید از عنوان قهرمانی تراکتور در لیگ برتر 
دفاع کنیم و از طرفی از اعتبار فوتبال ایران و همچنین نام تراکتور در 
لیگ نخبگان دفاع کنیم. ما قطعا نیاز به تقویت داریم ولی پیغام من 

به هواداران این است که صبور باشند چون بازیکنان جدید در اردوی 
ترکیه به تیم ما اضافه می شوند.

   فکر می کنی با توجه به شرایط چند هفته اخیر، دراگان 
اسکوچیچ در تراکتور بماند؟

او نخستین نفر در ترکیه حاضر شده و خوشحالم که دراگان همچنان 
در کنار ماست. باشگاه قرارداد این مربی را تمدید کرد و باید از مالک 
باشگاه هم تشکر کنم که سرمربی تیم را حفظ کرد. فقط از هواداران 
می خواهم که صبور باشند، شما دیدید که فصل گذشته چه نفراتی 
به تیم اضافه شدند و حالا برای فصل جدید هم آقای زنوزی دستور 
دادند تا بازیکنان مورد نظر اســکوچیچ جذب شوند. سرمربی ما 
اختیار تام دارد و قطعا بازیکنان خوب و باکیفیتی به تراکتور اضافه 

خواهند شد.

   حتما می دانی که ریکاردو آلوز درخواست جدایی داده 
ولی باشگاه مخالفت کرده است؟

بله، در جریان خبرها قرار دارم. ریکاردو بازیکن مؤثری اســت و 
پارسال هم در کنار دیگر بازیکنان نقش مهمی در قهرمانی تراکتور 
داشت. آلوز با تراکتور 2سال دیگر قرارداد دارد و باشگاه هم با جدایی 

این بازیکن مخالفت کرده است. امیدوارم تصمیم نهایی آلوز، ماندن 
در تراکتور باشد و این بازیکن همچنان پیراهن تیم ما را بر تن کند.

   در مورد جدایی عارف آقاسی چه نظری داری؟
عارف برای تراکتور زحمت کشــید و جزو بازیکنان خوب تیم ما 
بود. خیلی تلاش کردم تا آقاسی در تراکتور بماند و از جدایی او 
ناراحتم. برای آقاسی آرزوی موفقیت دارم، البته به جز بازی هایی 
که برابر تراکتور قرار می گیرد. وقتی بازیکنی دلش با تیم نیست، 
طبیعتا اگر بماند نمی تواند کارایی لازم را داشته باشد. عارف وقتی 
در تیم ما بود بهترین عملکرد خودش را نشان داد ولی درنهایت 
تصمیم به جدایی گرفت. از همه مهم تر موفقیت تراکتور است و 
هواداران هم می دانند که تیم از هر چیزی مهم تر اســت. من هم 
یک روز از این تیم می روم ولی این تراکتور اســت که می ماند.

   فکر می کنی تراکتور فصل آینده هم قهرمان لیگ شود؟
دبل کردن قطعا از قهرمانی ســال گذشــته 
ســخت تر اســت و باید چند برابر فصل قبل 

تلاش کنیم. تیم ما نیاز به تقویــت دارد که قطعا این اتفاق رخ 
خواهد داد.


